
04.10.2016                                                                        м. Кропивницький

13.00 год.                                                                         вул. В. Перспективна 41, 

                                                                                          кім 129                             
                                                                                      

Протокол № 12

зборів правління Громадської Ради

Відсутні: Суліма А.В.,Чернійчук В.В., Бородіна Т.І.

Прийняли участь в роботі правління ГР: двоє членів ГР

Порядок денний.

1. Розгляд та затвердження проблемних питань для обговорення з міським

головою.

2. Встановлення дати проведення зборів ГР в жовтні 2016 року.

3. Виконання  рішення  правління  громадської  ради  Погасієм  І.П.  по

підготовці  звернення  до  міського  голови  відносно  дострокового

припинення повноважень секретаря міської ради Бойка С.В.

Вирішили: затвердити запропонований порядок денний.

Голосували: «за» - одноголосно.

         З інформацією по першому питанню порядку денного виступив Величко

О.Г., який запропонував перелік питань для обговорення з міським головою.

 В  ході  обговорення  вирішили  затвердити  питання  для  розгляду

при зустрічі з міським головою: 

1. Виконання питань обговорених з міським головою 16.08.2016 року

(вирішено тільки перше питання).

2. 25.07.2016 року (Вх2834) направлено на погодження Положення про

Громадську  Раду  при  виконавчому  комітеті  (погодження  не

проведено, відповідь не отримана).

3. Пропозиції ГР ігноруються, відповіді не надаються, або надаються

не обгрунтовані.

4. Ми  наполягаємо  на  затвердженні  пропозиції  ГР  по  системі

«Прозоро», закупка товарів 50 000грн., послуги 300 000грн.

5. Правління ГР  не згодне з зняттям з посади секретаря міської ради

Бойка С.В.

6. Місту  потрібно  будувати  завод  по  переробці  твердих  побутових

відходів (за рахунок інвестицій, по екології).

7. Розглянути питання по закриттю кар’єру на Соколовкі.

              Голосували: «за» - одноголосно.

 З інформацією по другому питанню виступив Величко О.Г.

Виступили:

1. Погасій  І.П.  запропонував  дане  питання  спочатку  розглянути  на

комісіях ГР, на зборах правління  11.10.2016 прийняти рішення.

        Вирішили: рішення по даному питанню прийняти 11.10.2016р.

              Голосували: «за» - одноголосно. 



З інформацією по третьому питанню виступив Величко О.Г., який зачитав

проект звернення до міського голови запропонований Погасієм І.П., в ході

обговорення та внесення змін затвердили пропозицію:

Пропозиція

правління ГР в порядку громадського контролю.

         23.09.2016 року  на  сесії  міської  ради  з  порушенням  регламенту  і

законодавства  пройшло  зняття  з  займаної  посади  секретаря  міської  ради

Бойка С.В.

         Вибори на вказану посаду Табалова А. були не законні, проведені з

порушенням регламенту.

Пропонуємо:

1.  Зняття  з  посади  секретаря  міської  ради  Бойка  С.В.  проведено  з

порушенням  регламенту, мешканці  міста  не  почули  за  що був  знятий

Бойко С.В.

2. Регламент роботи міської ради повинен виконуватись у повному обсязі.

3. Проводити  обов’язкові  громадські  слухання  перед  внесенням

пропозицій  на  ключові  посади  в  органах  міської  влади.

Голосували: «за» - одноголосно.

Поступила пропозиція закрити збори правління.

Голосували: «за» - одноголосно.

Голова правління ГР                                                                       О.Величко


